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JOINT CONFERENCE OF

RC 28: COMPARATIVE FEDERALISM AND MULTI-LEVEL GOVERNANCE
RC 14: POLITICS AND ETHNICITY
RC 50: THE POLITICS OF LANGUAGE
CENTRE ON CONSTITUTIONAL CHANGE AND SCHOOL OF SOCIAL AND POLITICAL SCIENCE, UNIVERSITY OF EDINBURGH
RESEARCH GROUP ON PLURINATIONAL SOCIETIES, UQAM, MONTREAL

CALL FOR PAPERS AND PANELS
Rethinking Territoriality
Between Independence and Interdependence

16TH-18TH September 2015
University of Edinburgh

This conference will bring together, for the first time, the three IPSA research committees to examine different aspects of territoriality evident in the world today. The conference, convened in Edinburgh one year after Scotland’s historic independence referendum, will provide an opportunity to examine the politics of territorial, ethnic and linguistic identity, state traditions and language regimes, the dynamics of federalism and multi-level government, and relations between power and territory in the context of regional integration. 

We invite proposals for individual paper contributions or for panels engaging these issues. We welcome case studies and comparison of issues of territoriality evident in any part of the world, as well as papers adopting a theoretical perspective on territorial or identity and language politics. We aim to feature the best of contemporary research on territoriality, including new research by established academics as well as early career scholars.
Proposals for papers should include full contact details (including an email address, mailing address, and affiliation) of the author(s) and an abstract of up to 200 words. 
Panel proposals must include:
· a minimum of three papers and a maximum of five.
· contact details of paper-givers, and (if you have them) the discussant and chair 
· Panel title and individual paper titles 
· Short description of panel (max 200 words) 
Conference languages are the official languages of the International Political Science Association, English and French. A modest conference fee to cover organizational costs will be applied. 
The final deadline for electronic submission of proposals for papers or panels will be 28 February 2015. 
Proposals should be submitted to:
http://form.jotformeu.com/form/42413501455344

Limited travel funds may be available.
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APPEL DE COMMUNICATIONS ET DE PANELS

Repenser la territorialité
Entre l’indépendance et l’interdépendance 

16 au 18 septembre 2015
Université d’Édimbourg

Cette conférence rassemble, pour la première fois, ces trois comités de recherche de l’AISP dans le but d’étudier et d’évaluer les multiples dimensions de la territorialité caractérisant le monde politique contemporain. La conférence, convoquée à Édimbourg un an après la tenue d’un référendum historique sur l’indépendance écossaise, vise à approfondir des thèmes et des enjeux tels les mobilisations territoriales des groupes en situation minoritaire, les traditions étatiques et les régimes linguistiques, les dynamiques du fédéralisme et de la gouvernance multi-niveaux et les relations de pouvoir dans le contexte de l’intégration régionale.

Nous sollicitons des propositions de communications et de panels abordant ces nombreux enjeux. Les études de cas ou comparatives sont les bienvenues ainsi que les études adoptant une posture plus théorique sur les identités ou la politique des langues. Nous visons à réunir les meilleures recherches contemporaines sur la question du territoire, incluant les nouvelles études de chercheurs établis et celles des nouveaux chercheurs. 
Les propositions doivent inclure les coordonnées de l’auteur (adresse électronique, adresse postale et établissement d’attache) et un résumé ne dépassant pas 200 mots.
Les propositions de panel doivent inclure :
· Un minimum de trois et un maximum de cinq communications
· Les coordonnées de tous les auteurs, incluant celles du président de séance et du commentateur
· Les titres du panel et de chacune des communications
· Une brève description du panel (ne dépassant pas 200 mots)

Les langues de la conférence sont les deux langues officielles de l’Association internationale de science politique, l’anglais et le français.
La date de tombée pour une soumettre une proposition de communication ou de panel est le 28 février 2015. Toute proposition sera soumise à l’adresse électronique suivante :
http://form.jotformeu.com/form/43245037728355
Le comité d’organisation dispose d’un budget modeste visant à favoriser le déplacement de quelques étudiants gradués ou de nouveaux chercheurs. 
